
                                            Protokół Nr XXXI /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  1 sierpnia 2017 roku. 

 

           Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych uczestników Sesji. Przewodniczący Rady zapoznał 

z porządkiem obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w Sesji wzięło 11   

radnych zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

     Porządek obrad  : 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum . 

2. Interpelacje radnych. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie : 

           - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata 2017- 

              2020 

 zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

 zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające 

finansowanie w ramach PROW 2014- - 2020 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

 

   Podczas obrad tej Sesji  nie zgłoszono interpelacji radnych . 

 

Ad. 3 

 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

Zabrała głos Pani  Skarbnik Gminy która  omówiła projekty uchwał podejmowanych 

na dzisiejszej Sesji. Zmiany dotyczyły budowy przydomowych oczyszczalni ,dróg        

w Zakrzowie oraz drogi wewnętrznej Tyniec Wieś. Dodatkowych wyjaśnień 

dotyczących dróg udzielił Wójt Gminy.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata 2017-2020 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 

PROW 2014-2020 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

 

Ad. 4. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach glos zabrali : 



Zabrał głos Wójt Gminy który zapoznał z pismem Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Kielcach dotyczącym informacji o udzieleniu dotacji  celowej na 

wykonanie opaski odwadniającej wokół Kościoła Parafialnego w Węgleszynie . 

- radny z Zalesia Jacek Malinowski – w sprawie zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego 

Wójt udzielił odpowiedzi iż najpierw jest uchwalane studium zagospodarowania              

a potem taka sama procedura przy tekstowej zmianie jak i graficznej – to potrwa 

- radny Różański z Kanic – kiedy będzie sprawna koparka- Wójt udzielił odpowiedzi 

iż w połowie miesiąca zostanie naprawiona 

- radny z Węgleszyna  Bodzioch – zamontować lampę na Podlesiu za Abramowiczem 

Wójt udzielił odpowiedzi iż  musi być pozwolenie. 

Skarbnik  Gminy poinformowała o przekazanej informacji z wykonania budżetu gminy. 

  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował              

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant : J.Mróz. 

      


